4D3N YANGON BAGO & THANLYIN MYNMAR



Day 1 ARRIVAL YANGON

(DINNER)

第一天 抵达仰光

(晚)

Upon arrival Yangon airport, meet and greet by hotel local guide, transfer to hotel check in. Tonight, you will be invited to a local restaurant for a sumptuous dinner.

抵达仰光机场后,由当地代表接机并送往酒店,自由活动。傍晚,带你前往当地餐厅享用晚餐。

Day 2 YANGON - BAGO - YANGON

(BREAKFAST/LUNCH/ DINNER)

第二天 仰光 - 勃固-仰光

(早/午/晚)

Breakfast serve at hotel, proceed to **Bago**. En-route to visit **War Graves Cemetery** near Htaukkyant Shwe Nyaung Pin. Upon reach Bago, visit to **Shwemawdaw Pagoda** and **Shwethalyaung Pagoda**. After lunch continue to visit **Maha Kalyani Sima**, **Kyat Khat Wine Monastery** and have splendid scene of offering alms food to thousand monks. Next visit to **Bamboo Mats Local factory**. Return back to Yangon, dinner at local restaurant and overnight at Yangon.

早餐后,驱车2.5小时前往**勃固**。途中带您参观**缅甸战争纪念场**。抵达**勃固**后,前往参观**瑞莫多宝塔**以及**瑞大辽佛塔**。午餐后,参观**尼戒坛**以及**瑞摩都金塔**。接着,带您参观织坊厂。结束后,返回仰光酒店休息。

Day 3 YANGON -THANLYIN - YANGON

(BREAKFAST/LUNCH/DINNER)

第三天 仰光-丁茵-仰光

(早/午/晚)

Breakfast serve at hotel, transfer to **Thanlyin (Syriam)**, once a trading port occupied by the Portuguese in early 17th Century. The 270 meter long bridge spanning the Bago River made possible the 45 minutes drive from Yangon. The old buildings still stand in the evidence of the days of Portuguese occupation. Lunch at local restaurant, and visit to **Kyauktan Yele Pagoda** in the creek are worth visiting. Return back to Yangon, evening visit to **Shwedagon Pagoda** - 2500 years old the world famous stupa having a beautiful sun-set. Dinner at restaurant at local restaurant. Overnight at Yangon Hotel.

早餐后,前往**丁茵**,是一个海边的城市,也是缅甸最大的港口。沿路欣赏丁茵大桥。抵达后,午餐于当地餐厅。午餐后,带您参观水中宝塔,塔建立在河中心的小岛上,一个巨大的白玉佛像安坐在金色的小塔身之中。与其它佛塔相比,更显得别具一格。清晨中薄雾笼罩下的景观更是令人着迷。随后,返回仰光参观仰光瑞光大金塔,高度为98米,表面贴满了一层金箔,再加上它位于皇家园林西的圣山之上,所以这座塔也就在仰光市天际线中独占鳌头了。结束后,带您前往当地餐厅享用晚餐并送往酒店休 息。

Day 4 DEPARTURE YANGON

(BREAKFAST)

第四天 启程回国

(早)

After breakfast at hotel, free at own leisure before transfer to airport for departure.

早餐后, 自由活动至送往机场启程回国, 结束四天愉 快旅程。

PACKAGE INCLUSIONS

- ✓ Accommodation in Myanmar (3N)
- Return airport transfer
- ✓ Sightseeing as per itinerary
- ✓ English/Chinese/Malay Speaking Guide
- ✓ Daily breakfasts at hotel, 02 lunches and 03 dinners
- **✔** BONUS : PRIVATE SERVICE (EXCEPT CRUISE/ TRAIN/ FLIGHT IF ANY INVOLVED)

PACKAGE EXCLUSIONS

- x All international/domestic airfares, taxes & fees
- x Entry visa application [if applicable]
- x Travel insurance coverage [optional]
- X High season surcharge, Public Holiday, Festival Season [if applicable]
- x Meals i-e Breakfast/Lunch/Dinner

For bookings Please call @ +603-9074 8699//016-2224621

Email: info@reliancepremiertravel.com reliancepremiertravel@gmail.com

RELIANCE PREMIER TRAVEL Fantasia Holidays Sdn Bhd 46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein Onn, 43200 Cheras Selangor

Tel: +603- 9074 8699 Fax: +603- 9074 8599 H/P: +6016-222 4621

www.reliancepremiertravel.com

